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Protokół Nr XLI/22  

z dnia 25 stycznia 2022 r. 

 

z sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Piotra Ruska – przewodniczącego 

Rady.   

 

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 16.45 i trwała do godz. 17.25. 

W sesji uczestniczyło 13 radnych (nieobecny radny Marek Piłat i radna Otylia Sieczka), wójt 

Jerzy Ulbin, zastępca wójta Edward Krumplewski, sekretarz Monika Borysewicz, skarbnik 

Barbara Zapała, kierownicy i dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy.  

 

Listy obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.-1/2. 

Przewodniczący Rady Piotr Rusek otworzył obrady XLI sesji Rady Gminy Dobromierz. Na 

podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Przywitał radnych, kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad?   

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.    

  

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu: 13 radnych za, 2 radnych nieobecnych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Przedstawienie sprawozdań z działalności Rady Gminy Dobromierz oraz stałych 

Komisji Rady Gminy Dobromierz. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dobromierz   

i planów pracy stałych Komisji Rady na 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Dobromierz 

na lata 2022 – 2025. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Dobromierz 2022-2027. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2022. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski, zapytania, informacje. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.-3. 

Przewodniczący Rady Piotr Rusek poinformował, że protokół z obrad z XL sesji został 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady, nie wniesiono do niego żadnych uwag.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu?  

Uwag nie zgłoszono.  

Stwierdził, iż protokół został przyjęty przez aklamację. 
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Ad.-4.  

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonego 

sprawozdania z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym?  

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał o tematykę spotkania samorządowców, w którym 

uczestniczył wójt Jerzy Ulbin. 

- wójt Jerzy Ulbin odpowiedział, że tematyka obejmowała Społeczny Terytorialny Plan 

Sprawiedliwej Transformacji dla Subregionu Wałbrzyskiego, poruszano m.in. kwestie 

ochrony środowiska – ograniczania niskiej emisji i odnawialnych źródeł energii, ale nie ma na 

tę chwilę konkretnych ustaleń.  

- wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał o kwestię budowy drogi S5 przez teren 

gminy, głównie Szymanowa.  

- wójt Jerzy Ulbin odpowiedział, że po spotkaniu mieszkańcy mogą składać swoje uwagi w 

ankietach. Zostały zaprezentowane 3 warianty, jednak mają one bardzo zbieżny przebieg, 

różnice są niewielkie i jest to kwestia sporna, ponieważ nie godzimy się na taki przebieg 

trasy. Uwagi zostaną zebrane zbiorczo i przekazane do projektantów.  

- przewodniczący Rady Piotr Rusek dodał, że wójt zaproponował przebieg przez Modlęcin-

Olszany, gdzie trasa nie będzie utrudniała funkcjonowania mieszkańcom tych miejscowości, 

jednak projektanci nie chcą się zgodzić na taki wariant. Sprawa się toczy, uwagi będą 

rozpatrzone, czekamy na kolejne informacje. 

- wójt Jerzy Ulbin poinformował radnych, że mimo piątej fali koronawirusa Urząd Gminy 

pracuje normalnie, zachowane są ścisłe zasady reżimu sanitarnego, klienci obsługiwani są 

przez pracowników w Biurze Obsługi w Sali Ślubów. Zachęcił jednak do ograniczenia wizyt 

osobistych w Urzędzie, poprosił o informowanie mieszkańców o możliwości robienia 

przelewów internetowych, o kontakt drogą mailową lub poprzez platformę epuap.  

 

Ad. -5/6. 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek poinformował, że wraz z projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dobromierz i planów pracy stałych Komisji Rady na 

2022 rok zamieszczone zostały również sprawozdania z pracy Rady Gminy Dobromierz oraz 

Komisji za rok 2021. Zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonych sprawozdań? 

Pytań nie zgłoszono. 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek poinformował, że Komisje opracowały plany pracy 

stanowiące załączniki do przedmiotowej uchwały.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

 

Za podjęciem Uchwały Nr XLI/244/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady 

Gminy Dobromierz i planów pracy stałych Komisji Rady na 2022 rok, głosowało: 13 

radnych za, 2 radnych nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-7.  

- kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Dobromierz na lata 2022-2025. Poinformowała, że 

prowadzenie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych 

oraz integracji społecznej osób uzależnionych od alkoholu należy do zadań własnych gminy.                

Zgodnie z ustawą z dnia 17 grudnia 2021 r. o zmianie ustawy o zdrowiu publicznym oraz 

niektórych innych ustaw realizacja tych zadań prowadzona jest od 2022 r. w postaci 

uchwalonego przez radę gminy gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii, który stanowi część strategii rozwiązywania 

problemów społecznych i który uwzględnia cele operacyjne dotyczące profilaktyki i 
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rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii, określone w 

Narodowym Programie Zdrowia. Gminny program jest sporządzany na okres nie dłuższy niż 

4 lata. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

- przewodniczący Komisji Socjalnej Michał Sadowski poinformował, że kierowana przez 

niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Dobromierz na lata 2022-2025 w głosowaniu: 4 radnych za, 1 radny nieobecny. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XLI/245/22 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Dobromierz na lata 2022-2025, głosowało: 13 radnych za, 2 radnych 

nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-8.  

- kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w 

rodzinie dla Gminy Dobromierz na lata 2022-2027. Poinformowała, że realizacja zadań w 

zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie, należy do zadań własnych gminy nałożonych 

ustawą z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, do których należy w 

szczególności tworzenie gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w tym 

opracowanie i realizacja gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie. W związku z tym, że obecny Program był uchwalony w 

2012 r. zaistniała konieczność aktualizacji zakresu realizowanych zadań do obowiązujących 

wytycznych Krajowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

- przewodniczący Komisji Socjalnej Michał Sadowski poinformował, że kierowana przez 

niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Gminnego programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy 

Dobromierz na lata 2022-2027 w głosowaniu: 4 radnych za, 1 radny nieobecny. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XLI/246/22 w sprawie Gminnego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Dobromierz na 

lata 2022-2027, głosowało: 13 radnych za, 2 radnych nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. -9. 

- skarbnik Barbara Zapała przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2022. Poinformowała, że nastąpiły zmiany w planie wydatków 
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budżetowych. Zmniejsza się udział środków własnych w zadaniu inwestycyjnym „Jaskulin – 

droga dojazdowa do gruntów rolnych” o 60.000,00zł (dział 600 – Transport i łączność).  

Środki przeznacza się na zwiększenie udziału własnego w zadaniach inwestycyjnych: 

• „Modernizacja (przebudowa) drogi gminnej ul. Cmentarna w Dobromierzu, gmina 

Dobromierz” (dział 600 – Transport i łączność) o 40.000,00zł na projekt ulicy Cmentarnej w 

części parkowej i dochodzącej do rynku, 

• „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków” (dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo)  

20.000,00zł na wypłatę dotacji celowej dla mieszkańców do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dobromierz na rok 2022 w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XLI/247/22 w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz 

na rok 2021, głosowało: 13 radnych za, 2 radnych nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-10. 

Interpelacji i wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad.-11. 

- radny Marek Jaworski zapytał czy na ulicy Lipowej w Roztoce, na odcinku przy dębach 

będzie coś robione?, bo zauważył prace przy odkrzaczaniu i jest ciekawy czy to większa 

inwestycja czy tylko prace porządkowe. 

- wójt Jerzy Ulbin odpowiedział, że planowana jest przebudowa drogi na tym odcinku, 

zapadła decyzja o wycince dwóch drzew, na kilku przeprowadzona będzie korekta. Mamy 

projekt na przebudowę, droga będzie poszerzona.  

 

Ad.-12. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie 

obrad XLI sesji Rady Gminy Dobromierz.   

 

         
Protokolant: Monika Skowron  

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 

 

  

 


